
  JUDETUL IALOMITA
CONSILIUL LOCAL STELNICA

PROCES VERBAL

             Incheiat astazi 08.01.2019  in sedinta extraordinara  a Consiliului Local Stelnica ,
judetul Ialomita orele 17,00 in  baza Dispozitiei Primarului nr. 3/08.01.2019  si Legea nr.
215/2001  privind  administratia  publica  locala,  republicata  ,  cu  modificarile  si
completarile ulterioare,
              La sedinta participa un numar de  9  consilieri si anume ;  Avram Ionela, 
Constantin Lucian, Dogaru Lenuta,  Dumitrache Mihaela, Marin Ionel,  Nan 
Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela, Zainea Ancuta. Sunt  absenti  domnii  
consilieri Alvădanei Mița  și  Jitea Marian Claudiu. La sedinta mai participa doamna 
primar Decu Fănica, domnul secretar  Mănăilă Petrică , doamna  contabil Stroe Geta .  
       Sedinta este deschisa de catre domnul Manaila Petrică,  care arata  faptul ca sedinta
se desfasoara in conditii  legale  fiind prezenti  10  consilierii in functie  din 11 cat 
constituie Consiliul Local.In continuare  precizeaza  ca  la materialul de sedinta a anexat  
procesul verbal  de la sedinta ordinara din luna noiembrie 2018  care  va fi supun  spre 
aprobare impreuna cu cel din luna decembrie,   in sedinta ordinara   din luna ianuarie 
2019.
    Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel   prezinta ordinea de zi  a sedintei  
aceasta fiind inaintata domnilor consilieri in timp util dupa cum urmeaza:
1.  Proiect de hotarare privind acoperirea definitive a deficitului bugetar din excedentul
anilor precedent a sectiuni de dezvoltare- initiator primar Decu Fanica
1.  Proiect de hotarare privind  aprobarea  utilizarii excedentului   bugetar al Serviciului
Public de Interes local apă-canal,  in anul 2019- initiator primar  Decu Fanica.            
   Se supune la vot  ordinea de zi  si se votează cu;
- 9 voturi pentru(Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta, Dumitrache 
Mihaela, Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela, Zainea 
Ancuta).  
  Se trece la punctul  nr.1 de pe ordinea de zi si anume ;  Proiect de hotarare privind
acoperirea definitive a deficitului bugetar din excedentul anilor precedent a sectiuni de
dezvoltare- initiator primar Decu Fanica
    Doamna primar DecuFanica intervine si prezinta  expunerea de motive , dupa care 
precizeaza ca o sa explice   doamna  contabil  Stroe Geta  in ce consta aceasta hotarare.

  In continuare doamna contabil  Stroe Geta  mentioneaza ca dupa cum se stie la inceputul
anului 2018, am aprobat utilizarea a 52 mii lei din excedentul anilor precedent  pentru  
sectiunea de dezvltare, s-au cheltuit 41 900, deoarece noi am mai obtinut alte venituri din 



valorificarea unor bunuri din patrimoniul  comunei ,  de aceea  trebuie  data hotarare  ca 
s-au cheltuit la sectiunea  de dezvoltare, procedura care trebuie derulata  pentru ca asa 
este prevazut de lege.

Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel   invita pe domnii consilieri la discutii pe 
marginea acestui punct de pe ordinea de zi;

 Doamna  consilier Zainea  Ancuta  se inscrie la cuvant  si  precizeaza ca s-a facut vorbire
de excedentul bugetar  si doreste mai multe detalii .

 Doamna  contabil  Stroe Geta  intervine si precizeaza  ca este vorba de   excedentul  
bugetar din  ani  precedenti,  care  la inceputul anului 2018  a fost  aprobat  la sectiunea 
de dezvoltare  si s-a utilizat pentru asfaltare.In continuare mentioneaza ca  nu intelege 
nici dinsa aceasta procedura de acoperire definitiva  a  deficitului , in contextual in care in
mod  normal nu exista si oricum acesti bani au fost cheltuiti. 

Doamna consilier Zainea Ancuta  intervine  si  precizeaza ca daca luam in calcul 
termenul acoperirea deficitului, inseamna ca  s-a acoperit  ceva din trecut,  adica noi 
aprobam acum, ceea ce  de fapt am aprobat la inceputul anului 2018.

  Doamna contabil Stroe Geta intervine si precizeaza ca  acestea  sunt normele  legale  
pentru inchiderea exercitiului bugetar  si trebuie sa ne conformam.

Doamna consilier Zainea Ancuta intervine  si  intreaba  de ce  aceasta diferenta  intre 
suma  41900  care s-a cheltuit   si suma  52 de mii. 

  Doamna contabil  Stroe Geta intervine si precizeaza  ca s-a incasat mai mult decat s-a 
cheltuit   si de aceea este aceasta  diferenta, care provine  din  valorificarea  unor bunuri si
se va  regasi in excedentul curent, ce va fi alocat la sectiunea de dezvoltare, in anul 2019. 

       Nu mai sunt discutii si se voteaza cu ;

    -9 voturi pentru(Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta,  Dumitrache 
Mihaela,  Marin Ionel,  Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela, Zainea 
Ancuta) 
    Se adopta HCL nr. 1/08.01.2019          
Se trece la punctul  nr.2  de pe ordinea de zi si anume ; Proiect de hotarare privind
aprobarea utilizarii excedentului   bugetar al Serviciului Public de Interes local apă-canal,
in anul 2019- initiator primar  Decu Fanica.            
      Doamna primar Decu Fanica intervine si prezinta  expunerea  de motive , dupa care  
precizeaza  ca  la acest serviciu autofinantat  se platesc  doar cheltuieli materiale si cu 
salariile,   sumele din excedent  platite la inceputul  anului  2018,  s-au  recuperat  in 
totalitate, iar acum   trebuie sa adoptam aceeasi solutie, pentru a  se putea plati salariile 



angajatilor de la acest serviciu, tinand cont de faptul ca nu si-au luat salariile pana in 
prezent.

  Domnul    presedinte de sedinta Marin Ionel   invita pe domnii consilieri la discutii pe
marginea acestui punct de pe ordinea de zi;

  Doamna  consilier Zainea  Ancuta  se inscrie la cuvant  si  intreaba care este suma ce 
formeaza excedentul  anilor trecuti.

   Doamna contabil Stroe Geta  intervine si precizeaza  ca excedentul  in  suma de 21 de 
mii folosita  in anul  2018 a fost  recuperata  integral si s-a incasat in plus  34 mii lei si   
s-au adaugat  la  acea suma  iar  in prezent  excedentul anilor precedent totalizeaza suma 
de 24 mii lei, care vor fi utilizati la sectiunea de functionare,  fiind necesar sa derulam 
aceeasi procedura,  la inceputul  fiecarui  an,  pentru a fi posibil efectuarea de cheltuieli in
primul rand pentru salarii cat si cele  materiale. In continuare  mentioneaza  ca in situatia 
in care  incasarile ar fi fost  pe minus, procedura ar fi  fost acoperirea definitiva a 
deficitului.

       Nu mai sunt discutii si se voteaza cu ;

    -9 voturi pentru( Avram Ionela, Constantin Lucian, Dogaru Lenuta,  Dumitrache 
Mihaela,  Marin Ionel, Nan Georgeta, Rosu Adrian, Valeanu Ani Titela, Zainea 
Ancuta) 
    Se adopta HCL nr. 2/08.01.2019          
Doamna  consilier Zainea Ancuta  intervine  si  afirma   ca sedintele se fac asa  pe picior, 
dupa care  solicita domnului secretar , ca la sedinta ordinara din luna  ianuarie , sa se 
prezinte  prin intermediul sau, un raport de activitate  al politiei locale pe luna  decembrie
si ianuarie, iar ca membru al comisiei de specialitate,  solicita un raport privind 
problemele sociale identificate la nivelul comunei Stelnica, pe baza anchetelor sociale 
efectuate, unde sa fie prezenti politisti locali si responsabilul cu asistenta socială.  

      Nu mai  sunt discutii,  drept pentru care doamna  presedinte de sedinta MARIN
IONEL  declara inchisa sedinta  o  de indata a  Consiliului  Local  Stelnica din data de
08.01.2019.

   PRESEDINTE                                                               SECRETAR                                 
MARIN  IONEL                                                              Mănăilă Petrică
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